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  IBK Östhammar ledarmöte 
20 januari 2025 
Lokal: Lindgrens Bil 

 
 
 
Deltagare: Klas Persson (styrelsen) Charlotte Sjölander (styrelsen), Anna Högström 

(styrelsen och U-lag), Susanne Jansson (styrelsen), Tobias Mattsson (styrelsen), 
Camilla Rickardsson (styrelsen), Jeanette Andersson (styrelsen och damlag), Fritz 
Ahlund (styrelsen), Amanda Hedblom (F-17/18), Sanne Höglund (F-17/18), Marie 
Söderquist (F-09/10), Emma Eriksson (F-15/16), Zandra Gunnarsson (F-15/16), 
Peter Holmgren (P14/15), Tobias Lindgren (F-16/17), Christine Eriksson (F-13/14), 
Örjan Östman (valberedning), Jakob Landberg (P-12/13) 

 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas förklarade styrelsemötet öppnat 
Till sekreterare valdes Tobias 
Till justerare valdes Susanne och Jeanette 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Genomgång föregående protokoll 
Tobias gick igenom föregående protokoll. 
 

4. Enkät Karolinska institutet  
Klas informerade att det kommer startas en större enkätundersökning om mens och träning, 
riktad till flickor mellan 12 och 18 år i januari.  
 
För flickor 12-14 år blir det en fysisk enkät som även målsman ska signera. Klas kommer få 
kuvert hemskickat som sedan ska delas ut till ledarna som delar ut till tjejerna i sina lag. 
 
För flickor 15-18 år blir det en webenkät som kommer skickas ut på mail direkt till tjejerna. 
 
Vi skickar ut mer information. 
 

5. Kiosken 
Styrelsen informerade att en ny frys kommer att köpas in till kiosken. Kommunen har godkänt 
att klubben ställer dit den. 
 

6. Försäljningen lotter 
Bingolotto-försäljningen är klar. Det har överlag gått väldigt bra. 
 
Försäljningsresultatet blev 82’000 kr i vinst plus att vi via Sverigelotten vann guldpaketet med 
klubbor och fodral värt 16’000 kr. 
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Flera andra föreningar i Östhammar har också sålt Bingolotter till uppesittarkvällen men trots 
konkurrensen tycker ledarna att det varit ganska lättsålt. 
 
Styrelsen tackar alla ledare och föräldrar! 
 

7. Valberedningen 
Örjan Östman är sammanhållande för valberedningen. Han informerade ledarna att han 
önskar en valberedningsrepresentant från respektive lag. 6 av 8 i styrelsen behöver antingen 
väljas om för två år till eller så måste ersättare ordnar så det kommer behövas en del jobb av 
valberedningen.  
 

8. Förrådsskåpen i hallen 
Det behöver bli bättre ordning i förråden. Alla ledare behöver hjälpas åt och städa och se till 
att det är ordning i skåpen efter varje träning.  
 
Precis som förra mötet så tycker ledarna att målvaktsutrustningen måste ses över och fler 
köpas in. Anna har kollat upp kostnaden och det är 3000 kr per målvaktsutrustning. På förra 
mötet fanns önskemål att varje lag ska ha egen målvaktsutrustning men styrelsen föreslår att 
målvaktsutrustningen delas mellan lagen så vi kan ha flera olika storlekar. Kostnaden 
behöver styrelsen besluta hur det ska hanteras. 
 

9. IBK vintermössa 
F-11 har önskemål att ordna fram en lite tjockare vintermössa med IBK-klubbmärke på. Dag 
Sundström har haft kontakt med Klubbhuset som tagit fram ett förslag. Priset är 200 
kr/mössa med rabatt om vi köper många. 
 
Ledarna önskar en mössa som är svartvit och inte svart och röd som Klubbhuset föreslagit. 
Dag och Anna tar fram ett förslag som hanteras i ledarnas Messenger-grupp.  
 

10. Frågor från ledarna 
Det fanns önskemål om varje lag ska få en IBK-bag som man kan frakta matchkläderna i 
istället för att bära kläderna i IKEA-kassar. Förslaget läggs in i budgeten för att beslutas 
nästa årsmöte. 
 
F-17/18 tränar i Kristinelund men eftersom de är 25-30st blir det extremt trångt och svårt att 
genomföra träningar. De undrar om det finns någon ledig tid i Frösåkershallen någon gång 
som kan nyttjas av F-17/18. Även halvhall skulle fungera. I dagsläget finns inga lediga tider 
alls och det är ett problem. Till nästa säsong måste vi försöka planera så att alla lag kan 
träna i Frösåkershallen. 
 
Det är strul med taggarna för tillträde till hallen. Ledarna kommer inte in i hallen ibland vilket 
ställer till det med träningarna och vissa matcher. Kommunen har informerat att det är 
problem med systemet. Felsökning pågår. 
 
Fanns önskemål att julturnering och säsongsavslutningsturnering anpassas till lagen så att 
ett lag inte delas upp åldersmässigt i två olika grupper. 
 
Kommunen kräver att klubben ska lämna hallen i bra skick men lagen som har första 
träningen efter skolan får ofta börja med att städa läkaren. Susanne uppmanade att ta kort 
så vi kan visa kommunen att de inte sköter sin städning. 
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11. Laget runt 
Mötet avslutades med laget runt där ledarna informera om vad som pågår i lagen. 
 
De olika lagen spelar poolspel, liten plan (blå nivå) och fullstor plan. Det är fantastiskt 
engagemang bland ledarna! 
 

12. Nästa ledarmöte 
20 januari kl 18:00 på Lindgrens Bil. 
 

13. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Susanne Jansson  Jeanette Andersson 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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Till sekreterare valdes Tobias 
Till justerare valdes Susanne och Jeanette 
 


2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 


3. Genomgång föregående protokoll 
Tobias gick igenom föregående protokoll. 
 


4. Enkät Karolinska institutet  
Klas informerade att det kommer startas en större enkätundersökning om mens och träning, 
riktad till flickor mellan 12 och 18 år i januari.  
 
För flickor 12-14 år blir det en fysisk enkät som även målsman ska signera. Klas kommer få 
kuvert hemskickat som sedan ska delas ut till ledarna som delar ut till tjejerna i sina lag. 
 
För flickor 15-18 år blir det en webenkät som kommer skickas ut på mail direkt till tjejerna. 
 
Vi skickar ut mer information. 
 


5. Kiosken 
Styrelsen informerade att en ny frys kommer att köpas in till kiosken. Kommunen har godkänt 
att klubben ställer dit den. 
 


6. Försäljningen lotter 
Bingolotto-försäljningen är klar. Det har överlag gått väldigt bra. 
 
Försäljningsresultatet blev 82’000 kr i vinst plus att vi via Sverigelotten vann guldpaketet med 
klubbor och fodral värt 16’000 kr. 
 







Flera andra föreningar i Östhammar har också sålt Bingolotter till uppesittarkvällen men trots 
konkurrensen tycker ledarna att det varit ganska lättsålt. 
 
Styrelsen tackar alla ledare och föräldrar! 
 


7. Valberedningen 
Örjan Östman är sammanhållande för valberedningen. Han informerade ledarna att han 
önskar en valberedningsrepresentant från respektive lag. 6 av 8 i styrelsen behöver antingen 
väljas om för två år till eller så måste ersättare ordnar så det kommer behövas en del jobb av 
valberedningen.  
 


8. Förrådsskåpen i hallen 
Det behöver bli bättre ordning i förråden. Alla ledare behöver hjälpas åt och städa och se till 
att det är ordning i skåpen efter varje träning.  
 
Precis som förra mötet så tycker ledarna att målvaktsutrustningen måste ses över och fler 
köpas in. Anna har kollat upp kostnaden och det är 3000 kr per målvaktsutrustning. På förra 
mötet fanns önskemål att varje lag ska ha egen målvaktsutrustning men styrelsen föreslår att 
målvaktsutrustningen delas mellan lagen så vi kan ha flera olika storlekar. Kostnaden 
behöver styrelsen besluta hur det ska hanteras. 
 


9. IBK vintermössa 
F-11 har önskemål att ordna fram en lite tjockare vintermössa med IBK-klubbmärke på. Dag 
Sundström har haft kontakt med Klubbhuset som tagit fram ett förslag. Priset är 200 
kr/mössa med rabatt om vi köper många. 
 
Ledarna önskar en mössa som är svartvit och inte svart och röd som Klubbhuset föreslagit. 
Dag och Anna tar fram ett förslag som hanteras i ledarnas Messenger-grupp.  
 


10. Frågor från ledarna 
Det fanns önskemål om varje lag ska få en IBK-bag som man kan frakta matchkläderna i 
istället för att bära kläderna i IKEA-kassar. Förslaget läggs in i budgeten för att beslutas 
nästa årsmöte. 
 
F-17/18 tränar i Kristinelund men eftersom de är 25-30st blir det extremt trångt och svårt att 
genomföra träningar. De undrar om det finns någon ledig tid i Frösåkershallen någon gång 
som kan nyttjas av F-17/18. Även halvhall skulle fungera. I dagsläget finns inga lediga tider 
alls och det är ett problem. Till nästa säsong måste vi försöka planera så att alla lag kan 
träna i Frösåkershallen. 
 
Det är strul med taggarna för tillträde till hallen. Ledarna kommer inte in i hallen ibland vilket 
ställer till det med träningarna och vissa matcher. Kommunen har informerat att det är 
problem med systemet. Felsökning pågår. 
 
Fanns önskemål att julturnering och säsongsavslutningsturnering anpassas till lagen så att 
ett lag inte delas upp åldersmässigt i två olika grupper. 
 
Kommunen kräver att klubben ska lämna hallen i bra skick men lagen som har första 
träningen efter skolan får ofta börja med att städa läkaren. Susanne uppmanade att ta kort 
så vi kan visa kommunen att de inte sköter sin städning. 







 


11. Laget runt 
Mötet avslutades med laget runt där ledarna informera om vad som pågår i lagen. 
 
De olika lagen spelar poolspel, liten plan (blå nivå) och fullstor plan. Det är fantastiskt 
engagemang bland ledarna! 
 


12. Nästa ledarmöte 
20 januari kl 18:00 på Lindgrens Bil. 
 


13. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Susanne Jansson  Jeanette Andersson 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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